
 
 

Dagsorden for bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Solbakken 
Dato: 29/6-24    Tid: Kl. 19.30   Sted: Herredsvej 14 

 
 

Tilstede: Anne Thornholm, Mads Hyldegaard, Solvej Waagepetersen, Christian Møller. Fraværende 
m. afbud: Carina Serritzlew. 
 
• Godkendelse af dagsorden: Godkendt. 
 
• Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde: Godkendt. 
 
• Placering af mosterianlæg:  
Karen Hesselund, depot 3, har sagt ja til at have den ene halvdel, som p.t. står hos Kresten Kjær 
Sørensen. Christian tager sig af det. 
 
• Nemmere adgang til udstyrslisten for medlemmer: 
Bestyrelsen vil udsende en mail til medlemmerne (se nedenfor *), hvori vi bl.a. påpeger, at det står i 
toppen af menuen, at man skal være medlem og logget ind for at se, hvor de forskellige ting står. 
 
• Adgang til medlemsfortegnelsen for depotbestyrerne. 
Anne siger, at de nu kan se listen, hvis de logger ind med deres eget log-in. Desværre skal 
password’et ændres af tekniske grunde. Anne laver et nyt og sender det til depotstyrerne- undtagen 
Svend Johnsen. Hans password virker. 
 
• Møde med Henrik Hjort. 
Anne og Mads samt Ditlev har mødtes med Henrik Hjort.  
Det blev diskuteret, om medlemshåndtering kunne blive mere brugerorientertet, således at 
medlemmerne laver deres eget log-in.  Henrik vil undersøge, om der kan findes et plug-in til 
medlemsadministration. Vi afventer. 
Ligeledes blev det diskuteret at opstille en container med udstyr, som medlemmerne skulle kunne 
låse sig ind i. Det kunne erstatte depoterne. Det er uklart og problematisk, hvor containeren i 
påkommende tilfælde skal stå. 
Endelig blev hjemmesiden diskuteret. Konklusionen blev, at det vil være mest hensigtsmæssigt at 
lave den grundlæggende om, fordi den er for rodet. Vi skal have fundet en person, der kan hjælpe 
med opgaven. Vi medtager det i en mail til medlemmerne (se nedenfor *) og spørger, om der nogen, 
der kunne have lyst til at påtage sig opgaven mod en beskeden betaling. Eller om de kender nogen, 
der kan og vil. 
 
• Frafald af depotbestyrer. 
Bestyrelsen har modtaget en klage over reservationssystemet på hjemmesiden. Den var formuleret i 
et aldeles grænseoverskridende sprog. Denne klage og sproget i den var en medvirkende årsag til, at 
vi mistede en depotbestyrer. 



Bestyrelsen har prøvet at kigge indad for at se, om vi kan lære noget af sagen. Vi har i hvert fald 
forsømt at kommunikere til medlemmerne, at trailerreservation nu kom til at foregå på en ny måde. 
Det kunne måske have forebygget frustration hos medlemmer og en del af den belastning, 
trailerdepotbestyrerne oplevede. 
Mads skriver til klageren. Indholdet er, at bestyrelsen accepterer den undskyldning, han 
efterfølgende sendte. Desuden pointeres det, at vi ikke på nogen måde kan tolerere et sådan et 
sprog. 
Hvis vi mod forhåbning skulle opleve noget lignende i fremtiden, skriver formanden omgående til 
vedkommende. Det er ikke nødvendigt først at forhøre sig hos de øvrige bestyrelsesmedlemmer om 
formuleringen. Det vigtigste er den umiddelbare reaktion. 
 
Christian spørger, om traileren kan blive stående. I en mail til medlemmerne (se nedenfor *) 
efterlyser vi en, som vil være depotbestyrer. Det indebærer at godkende reservationer, og at 
modtage og administrere henvendelser om fejl og mangler.  
 
 
• Online reservation.  
Christian spørger Svend om hans mening om systemet. Vi vil gerne have Svend med på ordningen. 
Ellers må vi overveje at ændre systemet for den trailer, han administrerer. 
Derefter sendes en mail til medlemmerne (se nedenfor *) om, at reservation af trailer nu foregår via 
kalender på hjemmesiden.  
Det er et ønske, at man kan reservere trailer til samme dag, som man går ind på hjemmesiden. Men 
det er uklart, hvem der kan hjælpe os med at lave det og hvornår. 
Solvej vil gerne lave en brugervejledning til reservation. 
Vi opfordrer folk til at passe på vores ting og rapportere til depotstyrerne, hvis noget er gået i 
stykker. 
Man skal huske på, at det er en forening, som køres af frivillige. 
 
• Andet. 
Vi opretter en folder til kvitteringer på hjemmesiden. 
 
Uddrag af bestyrelsesmøde-referater lægges på hjemmesiden. 
Vi laver som afslutning på et bestyrelsesmøde en kort notits om, hvad er skal på hjemmesiden. 
Referatet formuleres sådan, at det bare kan kopieres og sættes direkte ind. Men det er hidtil ikke 
sket. Vi genopliver ideen.  
 
 
Til hjemmesiden. 
Vi har nu etableret en ny måde at reservere trailer på. Det foregår nu via en kalender på foreningens 
hjemmeside.  
Vi mangler en bestyrer af den ene trailer. Er der nogen, der vil påtage sig opgaven, så kontakt 
foreningen. 
Vi udsender snarest muligt en mail til alle medlemmer. Det sker ikke så ofte, men når det sker, er 
det fordi vi har noget på hjerte. Så hold øje – og læs meget gerne hele mailen. 
 



*Den omtalte mail til medlemmerne: 
Vi udsender 3 mails for at undgå, at den enkelte mail bliver for lang og derfor ikke bliver læst. 
 
 
 
Mail 1 skal handle om foreningens udstyr. Udstyrslisten kan ses i en topmenu på hjemmesiden. Man 
skal være medlem og skal være logget ind for at se, på hvilket depot man finder tingene.  
Der er særligt nyt om trailerreservation. Den foregår nu via en kalender på foreningens hjemmeside.  
Endelig opfordres medlemmerne til at passe godt på udstyret!  Det er vores allesammens. 
Tankeløshed eller manglende omhu kan medføre udgifter til reparationer. Husk at det hele 
administreres og vedligeholdes af frivillige. 
 
Mail 2 bringer en efterlysning af en depotbestyrer til den ene trailer. Arbejdet består i hovedsagen i 
at godkende de reservationer, der kommer i kalenderen på hjemmesiden. Derudover tager man sig 
af henvendelser om traileren og sørger for, at evt. skader og mangler bliver repareret. 
 
Mail 3 udsendes først om nogle måneder. Heri spørger bestyrelsen, om der er nogen, der kan hjælpe 
med hjemmesiden mod en beskeden betaling. Ønsket er at få lavet en ny hjemmeside helt fra 
bunden. 
 
Referent Christian 


